
 

 

 

 

 
 VERSLAG VERGADERING OUDERRAAD 08/02/2023  
 
Aanwezig:; Etienne De Wulf; Koen Vermeulen; Joost Van Hoey; Frédéric Goddeeris; Linsey 

Winne; Liesbet Dobbels; Wesley De Coninck; Ludovic Deblauwe; Helga Rogge; Nicole Pauwels; 
Leen De Cnuydt; Delphine Verhelst; Katrien Gonnissen. 
 
Verontschuldigd/afwezig: Ann De Meester; Rebecca Saelens; Ophelie Creve; Inge Vyncke; 
Halina Biskup; Laurence Hauttekeete; Marijke Van Acker; Sigrid Devriendt; Hendrik De Rycker; 
Ruth De Geytere. 
 

Verslag: Etienne De Wulf 
 
 
1. Verwelkoming aanwezigen 
 

De opkomst met nauwelijks de helft van de leden aanwezig(!) was een signaal om even andere 

avonden of uren te overwegen. Na samenspraak blijven de algemene vergaderingen doorgaan 
op woensdag en om 19h45. 

 

2. Goedkeuring verslag 09/11/2022 en goedkeuring agenda 08/02/2023 
 

3. Korte voorstelling nieuwe leden ouderraad 

-We verwelkomen Ludovic Deblauwe als nieuw lid van de ouderraad en werkgroep feest. Ludovic 

is papa van 3 zonen, waarvan er één leerling is in het 1e jaar. Ludovic zal toetreden tot de werkgroep 

feest 

-Delphine Verhelst stelt zich ook als nieuw lid voor, en is kandidaat voor de werkgroep feest. Zij is 

mama van Aurelie  in het 1e jaar.  

-Iedereen stelt zich beurtelings voor aan de nieuwe leden. 

-We verwelkomen alvast van harte de nieuwe leden. 

 



4.    Voorzitter en ondervoorzitter - communicatie.  

Beide functies staan open. Kandidaturen kunnen per mail ingediend worden bij de 

ondervoorzitter uiterlijk 31 maart. Op de volgende algemene vergadering (19/04/2023) wordt de 

nieuwe voorzitter aangesteld. De rol van de nieuwe ondervoorzitter wordt opgenomen vanaf het 

volgende schooljaar. 

 

5.    Financiën 
 

-Momenteel staat er € 6469.60  op rekening, en is er € 955,2 in kas. Nog niet alle leerlingen 
bijdragen zijn gestort. De rekening van het gezond ontbijt is nog niet doorgegeven. Verder zijn alle 
facturen betaald. 

-Het voorstel om met de opbrengst van de culinaire wandeltocht toestellen voor de grote 
speelplaats te financieren wordt opnieuw besproken. De door Koen voorgestelde kicker is te duur en 
te beperkt in gebruik door slechts enkele leerlingen.  

-Voorstellen:  -gezien het succes van het voetbaltornooi vorig jaar, waarom niet investeren 
in bv truitjes, hesjes, voetballen (Etienne – Frédéric zoeken uit).Koen stelt 
voor om tegen het nieuwe voetbaltornooi 10 nieuwe ballen aan te kopen in 
naam van de ouderraad. We bekijken ook om ballen voor basket, volley, aan 
te schaffen alsook uitrusting voor badminton, Kupp …(offertes) 

 -Delphine weet dat er met batterijen/dopjes verzamelen geld kan verdiend 
worden. Zij zoekt de details uit tegen de volgende algemene vergadering. 

 -gezelschapsspellen vernieuwen en aankopen voor het spelen onder de 
middag. 

 -andere mogelijke nieuwe ideeën/bestedingen tegen de volgende algemene 
vergadering. 

 
 

6. Mededelingen van de directie (Koen) 
 

-De school vult zich geleidelijk aan. “Het huis” is volop in gebruik. Nog een klein aantal zaken 
moeten afgewerkt worden, maar dit staat perfect geprogrammeerd, en zal gerealiseerd worden zoals 
voorzien. 

-de “Spiegelzaal” verdwijnt. 
-er is een nieuwbouwproject in de maak. Een nieuwe speelplaats is voorzien, en er komen 2 

nieuwe “techniek”-klassen, met verdiep (nog 2 nieuwe klassen). 
-het is en blijft moeilijk om zieke/zwangere leerkrachten te vervangen. Het leerkrachten -

tekort blijft groot. De verloning werd structureel aangepakt, maar is nog steeds niet geheel 
aantrekkelijk. Steeds vaker moet er beroep gedaan worden op gepensioneerden, wat eigenlijk niet 
de bedoeling is. 

-de prijs van de middagmaaltijden moet dan toch verhogen wegens inflatie en duurdere 
ingrediënten van € 5.4 naar € 5.7. Ook de broodjes worden duurder: € 4.1 en €3.8 (zo worden ze 
eigenlijk zeer duur tov. de warme maaltijden!). Directie bekijkt dit laatste nog eens met de cateraar. 
 

 

7. Mededelingen van de schoolraad (Leen) 

 
-de richting “moderne talen” in de hogere graad werd aangevraagd en wordt via 
ondertekening mee ondersteund door de schoolraad. 

 -de leerlingenraad telt 40 leden. 
-Halloween tocht blijft behouden weliswaar zonder film 
-extra leerkrachten, volwassenen die begeleiden bij evenementen ‘s avonds geen   

overbodige luxe. 



 -de kledijvoorschriften zullen versoepelen, en worden in een later stadium meegedeeld 

 -fietsenstallingen leerkrachten en brommers wordt herbekeken 
 -volgende vergadering 14 maart 
 
 

 
 
 

 
8. Werkgroepen stand van zaken 

 
a. Werkgroep Feest/Netwerking 

-Op de oproep tot versterking van de werkgroep werd enthoesiast gereageerd. Zullen deel 
uitmaken van deze groep: Delphine, Helga, Ludovic, Wesley (die bereid is de werkgroep te 

leiden) Verder Marijke, Sigrid, Nicole, Hendrik en Etienne. Leen zal haar (wandeltocht)ervaring 
graag delen met de werkgroep. 

-Talent in actie op 18/11: goed verlopen. Prima idee om de ontvangst voor en na de 
optredens in de buitenlucht te laten doorgaan met veel sfeer tot gevolg. Liet de ouderraad toe 
om 4 nieuwe leden te werven! (dikke pluim voor de organisatie “talent in actie”). 

-Actie Sinterklaas 02/12: was tof en wordt vermoedelijk toch wel geapprecieerd door de 
leerlingen. 

- “Openpoort”-dag op zondag 12 maart van 9u tot 17u het zou fijn zijn indien de ouderraad 
helpt door een drankje aan te bieden aan de nieuwe kandidaat ouders (hulp in de bar). 
Mogelijke helpers kunnen zich opgeven (shiften) via mail aan Koen: 
koen.vermeulen@leiepoort.be 

-Helpers voor La Rocka op 17/05/2023 kunnen zich opgeven bij de volgende algemene 
vergadering (op dat ogenblik zal de leerlingenraad de organisatie rond hebben) 

-de afzwaaireceptie wordt gepland op maandag 26/06 om 19h00. Enkel Etienne zou tot nu 

toe afzwaaien… 
-het schoolbal is voorzien op 28/06 en vanuit de ouderraad kan geholpen worden (ticket 

verkoop en bemanning bar) van 22u tot rond 01u. Kandidaten tegen de volgende algemene 
vergadering.Deel van de opbrengst is eveneens voor de ouderraad. 
  

 
b. Werkgroep Vorming 

 
-gezond ontbijt op 1/02 

Moet nog geëvalueerd worden in de werkgroep.  
Was terug zeer gesmaakt, wel even zoeken qua organisatie en aankopen (met dank aan Leen De 
Lanoo voor het contact met Laurinda), aangezien het 2 jaar geleden was dat de huidige formule 
toegepast werd (in de eetzaal, zelfbediening…).  
Doordat er meer leerlingen zijn, duurt deze formule langer (tot 9u40), en was het 2° lesuur al 
goed bezig. Dit werd vooraf besproken met Mr Caron, maar deze verkoos de huidige formule te 
behouden, en ook de leden van de ouderraad ondersteunen dit. Dit duidelijker communiceren 
met de leerkrachten is wel nodig. 
De samenwerking met Greta verliep goed, facturen moeten nog doorgegeven worden. 
 

-studiekeuze-avond op 7/03:  
De organisatie van deze avond is volop bezig, en wordt concreet en volledig voorbereid op de 
volgende vergadering van de werkgroep op 27/02. 
 
 -voorstel brief rond “respect” van de vader/oom van een leerling (de familie Loncke) : 
mogelijks een volgend thema voor de infoavond in oktober:  
De brief wordt aan de leden van de werkgroep rondgestuurd en het voorstel zal besproken 
worden in de volgende vergadering op 27/02. De 1ste reacties waren alvast positief op het 
onderwerp. 
Ons standpunt zal medegedeeld worden aan Mr Caron die het voorstel van de familie Loncke 
ontving. 

mailto:koen.vermeulen@leiepoort.be


 
 
c. Werkgroep Verkeer 

 
Deze werkgroep zet vroegere acties verder, en ziet een (kleine) stijging van succes rond de fluohesjes 
en vooral gebruik van helmen op de fiets. Op de laatste actie op 19/1 hebben we 236 lotjes verdeeld. 
De winnaars konden 5 mooie prijzen afhalen op het leerlingensecretariaat. 
 
Op woensdag 1 maart wordt een volgende actie op school voorzien: leerlingen die in orde zijn met 
hesje en helm worden positief beloond met een applaus en snoepgoed. De andere fietsers komen in 
een andere wegstroom terecht zonder aanmoediging. Er worden hesjes opgehangen en er wordt 
muziek voorzien om er een ludieke actie van te maken. Best mogelijk dat we nog enkele ouders 
nodig hebben voor de uitvoering  (07h30 tot 08h20). Kandidaten mogen zich nu al melden bij Helga 
helgjerogge@hotmail.com 
 
 
Helga vraagt voor deze werkgroep om de (zeer beperkte kosten) van de voorbije 2 jaar op te lijsten. 
 
De werkgroep dankt ook de school en de leerlingenraad voor de bijdrage van €300 als 
werkingsbudget. 
 
 
9. Varia 

 

 
-Er wordt gevraagd om enigszins terughoudend te zijn bij het versturen van mails(= minder op 

“allen beantwoorden” gebruiken) beter is te replyen op degene die de mail verstuurd. 
 
  WhatsApp werkgroepen zijn ideale communicatie platformen. 

 
-Koen probeert het sturen van mails rond taken voor de leerlingen tijdens het weekend en 

vakanties nog eens voor te leggen aan de leerkrachten. 
 
 
Dank aan allen voor uw aanwezigheid, bijdrage en engagement. 
 
Bijzondere dank aan Katrien voor de hulp bij de opmaak van dit verslag. 
 
 
Volgende algemene vergadering “team”ouderraad vindt plaats op woensdag 
19/04/2023  om 19:45 uur in de Dahlzaal. Allen present. 
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